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Informacja Burmistrza Prudnika za okres od  29 kwietnia  do           

29 maja 2025 roku. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

 

1. Dzisiejszą  informację chciałbym rozpocząć od przypomnienia 

pierwszych dni po powodzi we wrześniu 2024 roku. Jak wspominam 

również w przedłożonym Raporcie o stanie gminy za 2024 rok, zaraz po 

powodzi na  terenie naszej gminy gościliśmy przedstawicieli Rządu , w tym: 

03 października 2024 roku - Ministra Marcina Kierwińskiego 

pełnomocnika rządu ds odbudowy po powodzi i Wojewodę  Monikę Jurek; 

7 października 2024 roku – Ministra ds. sportu i turystyki Sławomira 

Nitrasa, Ministra Marcina Kierwińskiego i Wojewodę   Monikę Jurek;   

23 października 2024 roku  – Ministra Marcina Kierwińskiego i Wojewodę 

Monikę Jurek; 

28 października 2024 roku Wiceministra  ds. sportu Piotra Borysa i Posła 

na Sejm RP Tomasza Kostusia.  

W trakcie tych spotkań przedstawiciele Rządu zapoznawali się z sytuacją w 

gminie Prudnik po powodzi prawie w każdym zakresie od wykonywania 

przez gminę zadań związanych z szacowaniem szkód po powodzi, stanu 

mostów, dróg, budynków komunalnych, ale też włączyli się w proces 

ratowania prudnickiego Pioniera. W trakcie tych spotkań uzyskaliśmy 

również zapewnienie dotyczące odbudowy zniszczonych w czasie powodzi 

obiektów sportowych, a symbolem zniszczeń i  tej odbudowy stała się hala 

Obuwnik.  

27 marca 2025 w swoim sprawozdaniu informowałem Radę, że według 

odrębnych zasad, w dniu 20 marca Gmina Prudnik złożyła w ramach 

ogłoszonego przez Ministra Sportu i Turystyki „Programu odbudowy 

infrastruktury sportowej” projekt pn „Przywrócenie funkcji hali sportowej 
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"Obuwnik" w Prudniku - po powodzi – odbudowa” , który swoim zakresem 

rzeczowym obejmuje nie tylko odbudowę zniszczonej przez powódź hali 

Obuwnik ale również jej rozbudowę.  Wniosek nasz był konsekwencją 

zleconego przez Gminę Programu Funkcjonalno-Użytkowego inwestycji , 

który został uzgodniony z Radą Miejską i klubami sportowymi 

korzystającymi z hali.  

Ponadto  Gmina Prudnik złożyła również do  Ministerstwa Sportu i Turystyki 

w ramach „Programu odbudowy infrastruktury sportowej” dodatkowo 

projekty: 

- pierwszy dotyczący budynku klubowego przy ul. Kolejowej 7,  

- drugi dotyczący odbudowy kortów tenisowych również przy ul. Kolejowej 

7. 

21 maja 2025r. na stronie internetowej Ministerstwa Sportu i Turystyki 

opublikowany został protokół zbiorczy nr 4 z oceny formalno-

merytorycznej Zespołu do spraw opiniowania wniosków o dofinansowanie 

zadań inwestycyjnych ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej w 

ramach Programu odbudowy infrastruktury sportowej, czyli Funduszu, do 

którego złożyliśmy trzy wnioski dotyczące obiektów: hali Obuwnik, kortu 

oraz  budynku szatniowo -biurowo-gospodarczego przy stadionie.  

Protokół zawiera łącznie 6 zadań, które otrzymają dofinansowanie na 

realizację zadań związanych z usuwaniem skutków powodzi. Wśród  tych  

zadań trzy  odnoszą się do obiektów sportowych Gminy Prudnik, na które 

Gmina Prudnik złożyła wnioski, są to:    

1) „Przywrócenie funkcji hali sportowej "Obuwnik" w Prudniku - po 

powodzi – odbudowa.” Wysokość dofinansowania  29 610 800,00 zł.  

2) „Budowa budynku szatniowo -biurowo-gospodarczego wraz z 

instalacjami w Prudniku przy ul. Kolejowej 7.” Wysokość 

dofinansowania  9 732 700,00 zł. 
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3) „Remont kortu przy ul. Kolejowej 7 w Prudniku.” Wysokość 

dofinansowania  958 400,00 zł. 

22 maja na hali Obuwnik Pan Minister  Marcin Kierwiński i Minister Piotr 

Borys ogłosili  wyniki naboru, co otwiera nam drogę do rozpoczęcia 

procedury odbudowy, w pierwszej kolejności podpisania umów o 

dofinasowanie  z Ministerstwem Sportu i Turystyki, a następnie  

przygotowania i realizacji  inwestycji. Rozumiem, że niektórzy z 

mieszkańców przyjęli z niedowierzaniem tą informację, ale zapewniam, że 

odbudowa obiektów na stadionie i Hali Obuwnik stała się faktem i teraz 

tylko od nas zależy, jak wykorzystamy tą szansę.  

O zakresie rzeczowym odnoszącym się do każdego ze złożonych 

projektów informowałem Państwa radnych sukcesywnie na sesjach Rady. 

Bardzo cieszy nas skuteczny finał zakończonej procedury naboru 

projektów, która  w końcowym efekcie skutkuje pozyskaniem kwoty 

40 301 900,00 zł na realizację zadań związanych z infrastrukturą sportową.  

Na szczególne podkreślenie zasługuje fakt, iż dofinansowanie na 

odbudowę Hali sportowej „Obuwnik” w kwocie 29 610 800,00 zł jest w 

chwili obecnej najwyższym dofinasowaniem na jeden obiekt jakie zostało 

pozyskane w historii prudnickiego samorządu. 

Na marginesie dodam, że w trakcie spotkania rozmawiałem z Panem 

Ministrem Kierwińskim o problemach prudnickich przedsiębiorców po 

powodzi w tym Spółdzielni Pionier, oraz o kolejnych projektach, które 

dotyczą odbudowy infrastruktury komunalnej naszej Gminy.   Mam 

nadzieją, że już niebawem będą do przekazania dobre informacje 

dotyczące transformacji popowodziowej Spółdzielni Pionier. Wspomnę 

tylko, że prawie pewnym jest, że kwestia zaopatrzenia zakładu w energię 

elektryczną w lokalizacji  Przemysłowa zmierza ku końcowi z pozytywnym 

rezultatem. 
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Szanowni Państwo , chciałbym z tego miejsca bardzo serdecznie 

podziękować Rządowi Rzeczpospolitej Polskiej za dotrzymanie złożonej 

obietnicy, za zainteresowanie odbudową naszej Gminy i wsłuchiwanie się 

w nasze potrzeby.  

 

2. 22 maja oddany został do użytku budynki mieszkalne przy ulicy Morcinka 

14 i 16, których przebudowa  realizowaną była w ramach zadania 

„Modernizacja zdegradowanej infrastruktury mieszkaniowej”  przebudowa 

budynków mieszkalnych wielorodzinnych przy ul. Morcinka 14 i 16. 

Przypomnę dane obiektów z informacji majowej. 

W wyniku realizacji zadania : 

- uporządkowano podziały przestrzenno – funkcjonalne, w tym: 

zlikwidowano  ogólnodostępne  toalety i wykonano indywidualne łazienki i 

toalety w  lokalach mieszkalnych, wydzielono lokale mieszkalne: w budynku 

przy  ul. Morcinka 14 – 11 lokali w budynku  Morcinka 16 – 9 lokali 

mieszkalnych.  Łącznie powstało 20 nowych lokali mieszkalnych. Zakres 

zadania obejmował: 

-  wymianę  stropów;    

-  przebudowę klatek schodowych wraz z ich dostosowaniem do 

obowiązujących przepisów; 

-  wykonaniem konstrukcji i pokrycia dachu; 

-  termomodernizację budynku:  montaż  stolarki okiennej PCV i drzwiowej, 

ocieplenie ścian zewnętrznych, ocieplenie dachu; 

 - odtworzenie ozdobnej fasady budynku oraz ozdobnych bram 

wejściowych; 

-  wykonanie  izolacji przeciwwilgociowych w budynku; 

-  wykonanie pochylni wjazdowej do budynku dla osób niepełnosprawnych;  

-  wydzielenie komórek lokatorskich na poziomie piwnic; 
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-  wykonanie ścianek działowych oraz zabudów g-k;  

-  wykonanie nowych tynków i posadzek; prace wykończeniowe – montaż 

płytek ściennych, płytek podłogowych , paneli podłogowych, malowanie 

ścian; 

-  montaż  stolarki drzwiowej  wewnętrznej; 

-  zmiana systemu grzewczego w budynku  - likwidacja pieców węglowych 

i budowa  przyłącza c.o. do miejskiej sieci cieplnej wraz z wykonaniem 

wymiennikowni; 

- wykonanie wewnętrznych instalacji c.o. wod.– kan., pionów gazowych; 

-  wykonanie  wentylacji grawitacyjnej; 

- wykonanie instalacji elektrycznych, teletechnicznych: inst. domofonowa, 

telewizyjna , internetowa, odgromowych;   

- montaż skrzynek na listy i tablic informacyjnych; 

- wykonanie zagospodarowania terenu  przyległego do budynku: montaż  

stalowej wiaty  śmietnikowej,  wykonanie nawierzchni utwardzonych kostką 

betonową:  chodników, miejsc postojowych, placów manewrowych; 

montaż ławek parkowych  2 szt,., kosza na odpady – 1 szt., wykonanie 

nawierzchni biologicznie czynnych w tym:  nasadzenia drzew 

Wykonawcą zadania było   Konsorcjum firm Lider:   Janusz Barton Firma 

„Barton”,  Partner:  Przedsiębiorstwo Remontowo-Budowlane MUREX 

Rosowiecki Tomasz,. Koszt zadania  6 160 554,30  zł. 

W chwili obecnej 3 mieszkania zostały fizycznie przekazane w poczet 

najemców. Komplet kluczy oraz stosowne dokumenty zostały przekazane 

i podpisane w dniu 23 maja 2025 r. Trwa zasiedlanie kolejnych lokali. 

Osoby z list oczekujących zostały poinformowane o konieczności 

dostarczenia aktualnych zaświadczeń o uzyskiwanych dochodach, celem 

ich ponownej weryfikacji. 

 Budynek planuje się zasiedlić według następującego schematu: 
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- 4 rodziny posiadające  prawo powrotu do dawniej zajmowanych 

mieszkań, 

- 3 rodziny z Chrobrego 34 w związku z  decyzja Nadzoru Budowlanego o 

rozbiórce 

- 1 rodzina z Wierzbca ( budynek docelowo przeznaczony zostanie do 

sprzedaży) 

- 1 osoba niepełnosprawna  

- 2 rodziny wielodzietne z listy osób oczekujących 

Pozostałe 9 lokali (3 parterowe lokale dla osób niepełnosprawnych  oraz 6 

lokali na 3 piętrze) będą przydzielane zgodnie z obowiązującymi 

przepisami i  rekomendacją Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 

 

3. W dniu 25 kwietnia br Gmina Prudnik złożyła wniosek pn „Budowa 

infrastruktury rekreacyjnej przy ul. Zwycięstwa w Prudniku”, który ubiegać 

będzie się o wsparcie w ramach przedsięwzięcie 2.4 „Ogólnie dostępna 

infrastruktura rekreacyjna oraz oferta turystyki jednego dnia” w ramach 

wdrażania Lokalnej Strategii Rozwoju realizowanej przez Stowarzyszenie 

Lokalną Grupę Działania „Płaskowyż Dobrej Ziemi” w ramach Planu 

Strategicznego dla Wspólnej Polityki Rolnej na lata 2023–2027. 

Zakres rzeczowy złożonego projektu przewiduje dofinansowanie prac 

związanych ze stworzeniem ogólnodostępnego miejsca rekreacji ruchowej 

wraz z miejscami odpoczynku i integracji dla mieszkańców oraz turystów     

( w tym placu zabaw). 

Mając na względzie osiągnięcie założonego celu zaprojektowano montaż 

jednego dużego (19,15 m x 10,9 m) zestawu zabawowego (w formie okrętu) 

dostosowanego dla dzieci i młodzieży w różnym wieku, 6 ławostołów 

piknikowych, 3 stojaków dla rowerów, 4 koszy na śmieci. 
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W ramach projektu  zaplanowano również budowę ogólnodostępnej ścieżki 

sensorycznej, która stanowić będzie innowację na terenie naszego miasta. 

W ramach ścieżki zaprojektowano nawierzchnie utwardzone z różnych 

materiałów działające na zmysł dotyku (poprzez różne faktury i materiały) 

oraz nasadzenia roślinności działające na zmysł wzroku (poprzez kolory 

liści i kwiatów) i zmysł węchu (poprzez zapach kwiatów i ziół). 

Wzdłuż ścieżki sensorycznej zaprojektowano nasadzenia z roślin 

rodzimych. Dobrane rośliny to rośliny kwitnące o różnych fakturach i 

kolorach liści, których obecność wpłynie pozytywnie na mikroklimat 

miejsca i będzie pełnić rolę edukacyjną: 

Obiekt będzie posiadał ogrodzenie panelowe a dostęp do drogi publicznej 

zapewniony poprzez istniejące bramy od strony ulicy Zwycięstwa.  

Projekt o całkowitej wartości brutto 485 000,00 zł ubiega się o maksymalne 

dofinansowanie określone w Regulaminie naboru wniosków na poziomie 

75,00 % wartości kosztów kwalifikowalnych projektu, co w przypadku 

niniejszego projektu oznacza kwotę 363 750,00 zł. 

Decyzji o wyborze projektów do dofinansowania w ramach ogłoszonego 

konkursu spodziewać należy się w okresie ok. 6 miesięcy o czym będę 

Państwa Radnych informował.   

 

4.  28 kwietnia 2025 r. Zarząd Województwa Opolskiego, zatwierdził listy z 

ocenionymi projektami złożonymi w ramach działania 2.1 Poprawa 

efektywności energetycznej w województwie opolskim Programu 

Regionalnego Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027.   

Informuję niniejszym iż złożony w dniu 28 marca 2024 r. w ramach naboru 

wniosków projekt pn „Poprawa efektywności energetycznej budynków 

użyteczności publicznej na terenie Gminy Prudnik, Gminy Głogówek i Gminy 

Biała”, którego jednym z partnerów a jednocześnie Liderem jest Gmina 
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Prudnik (Gminy Głogówek oraz Biała są jego partnerami) został wybrany do 

dofinasowania. 

W ramach projektu Gmina Prudnik zrealizuje zadanie pn 

„Termomodernizacja Publicznego Przedszkola nr 1 w Prudniku”, które 

swoim zakresem rzeczowym obejmuje wydatki kwalifikowalne związane z 

kompleksową termomodernizacją Publicznego Przedszkola nr 1 w 

Prudniku. 

Opracowany kosztorys oszacował wartość pełnego zakresu rzeczowego 

planowanego przez Gminę Prudnik do realizacji projektu w wysokości 

brutto 1 220 595,84 zł. i w wyniku wyboru projektu do dofinasowania Gmina 

Prudnik otrzyma wnioskowane dofinansowanie w kwocie  1 009 776,59 zł. 

Zgodnie ze złożonym projektem termin zakończenia inwestycji został 

ustalony na połowę sierpnia 2026. 

 

5. W ramach planu budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok rozstrzygnięto 

procedury przetargowe na: 

1) przebudowę i rozbudowę budynku mieszkalnego w ramach zadania 

„NieSamiDzielni – rozwój usług społecznych oraz wspierających 

osoby niesamodzielne – III edycja”. W dniu 21.05.2025 r. podpisano 

umowę z firmą: ArchiTermoBud Aleksandra Żegleń, Marek Janik 

spółka cywilna, ul. Dożynkowa 16A, 48-231 Lubrza na kwotę 

185 000,00 zł. 

2) zbieranie, transport i zagospodarowanie odpadów powstałych w 

wyniku powodzi we wrześniu 2024 r. w Gminie Prudnik. W dniu 

14.05.2025 r. podpisano umowę z Zakładem Usług Komunalnych – 

Jednoosobową Spółką Gminy z o.o., ul. Przemysłowa 1, 48-200 

Prudnik na kwotę 1 105 920,00 zł. 
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3) budowę drogi wraz z infrastrukturą techniczną na terenach 

inwestycyjnych – ul. Meblarska w Prudniku (Etap III). 

Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma Hucz Sp. z o.o. Sp. k., ul. 

Częstochowska 14, 42-283 Boronów na kwotę 1 987 059,62 zł. 

4) w  konkursie ofert na realizację w 2025 roku zadań z zakresu zdrowia 

publicznego realizowanych w wykonaniu Gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii dla Gminy Prudnik na rok 2023-2025, 

zgodnie z art. 14 ust. 1 ustawy z dnia 11 września 2015 r. o zdrowiu 

publicznym , na prowadzenie profilaktycznej działalności 

informacyjnej i edukacyjnej w zakresie rozwiązywania problemów 

alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii poprzez prowadzenie 

pozalekcyjnych zajęć sportowych dla dzieci i młodzieży wpłynęły : 

Jedna  oferta - Zadanie nr 1 - Sport w środowisku wiejskim dzieci i 

młodzieży;  

Dwie oferty - Zadanie nr 2 - Działalność klubów sportowych związana 

wyłącznie ze  szkoleniem dzieci  i młodzieży w zakresie koszykówki; 

Jedna  oferta Zadanie nr 3 - Działalność klubów sportowych związana 

wyłącznie  ze  szkoleniem dzieci  i młodzieży w zakresie piłki nożnej; 

Jedna  oferta - Zadanie nr 4 - Sporty walki, gry umysłowe i lekka 

atletyka dzieci i młodzieży; 

Jedna  oferta - Zadanie nr 5 - Łucznictwo dzieci i młodzieży 

Jedna  oferta - Zadanie nr 6 – Dodatkowa działalność klubów 

sportowych związana ze  szkoleniem dzieci i młodzieży w zakresie 

piłki nożnej;    

Jedna  oferta - Zadanie nr 7 - Dodatkowa działalność klubów 

sportowych związana ze  szkoleniem dzieci i młodzieży w zakresie 

koszykówki. 
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Trwa weryfikacja złożonych ofert. 

 

6. Informuję, że wykonując uchwałę Nr XVIII/196/2025 Rady Miejskiej w 

Prudniku z dnia  27 marca  2025 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Prudnik na 2025 rok Gmina Prudnik, jako Wspólnik Spółki SIM Opolskie 

Południe Sp. z o.o. z siedzibą     48-200 Prudnik, ul. Ratuszowa 9 , objęła 

nowe udziały  w Spółce, poprzez wniesienie wkładu pieniężnego 

pochodzącego z finansowego wsparcia ze środków Funduszu Dopłat  w 

kwocie                3 990 611, 41 zł przewidzianego    w budżecie Gminy Prudnik 

na 2025 rok   Podwyższenie udziału Gminy Prudnik w  kapitale zakładowym 

Spółki - nastąpiło  o kwotę   3 990 600 zł. z dotychczasowej kwoty  5.739 

250,00  zł dzielącej się na  114 785   udziałów po 50,00 zł.  każdy, do kwoty 

9 729 850 zł.  poprzez utworzenie 79 812  nowych udziałów po 50,00 zł. 

każdy.  Podwyższony udział Gminy Prudnik w  kapitale zakładowym Spółki 

wynosi obecnie    9 729 850 zł.   i dzieli się na  194 597   udziałów po 50,00 

zł. każdy. Nowe udziały w podwyższonym kapitale zakładowym Spółki do 

kwoty 3 990 600 zł., pokryte zostały wkładem pieniężnym Gminy Prudnik z 

tym że  nadwyżka wartości wnoszonego przez Gminę  wkładu ponad 

wartość nominalną objętych udziałów, tj. kwotę 11,41   przekazano na 

kapitał zapasowy Spółki.  

 

7. Informuję, że Starosta Prudnicki w dniu 9 maja 2025 roku skierował do 

Gminy Prudnik pismo w sprawie wykonania uchwały Rady Miejskiej w 

Prudniku Nr LV/821/2018 z 26 kwietnia 2018 roku ow sprawie wyrażenia 

zgody na dokonanie darowizny.  Uchwały dotyczą działki 1551 o pow. 

0,5671 ha przy ulicy Piastowskiej, naprzeciw budynku głównego szpitala. W 

piśmie Starosta Prudnicki podnosi , że w/w działka jest niezbędna dla 

zapewnienia właściwego poziomu realizowanych usług przez szpital 
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poprzez jego rozbudowę. Mając na uwadze fakt, że w/w uchwała nie 

została wdrożona  do realizacji proponuję zaprosić na najbliższą sesję Rady 

Miejskiej  Pana Starostę i Zarząd PCM w celu przybliżenia Radzie zamierzeń 

związanych z tą nieruchomością. 

 

8. Informuje, że Wojewódzki Sąd Administracyjny w Opolu po rozpoznaniu 

w dniu 8 maja  2025r. na rozprawie sprawy ze skargi  Spółki Idea Green  na 

uchwałę Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 31 października 2024 roku Nr 

XI/116/2024 w przedmiocie wydzierżawienia nieruchomości ( byłego 

składowiska odpadów) postanowił odrzucić skargę. Podpisałem umowę 

dzierżawy z firmą Naprzód, której dotyczyła przedmiotowa uchwała.  

 

9. Jak wcześniej informowałem  Gmina Prudnik Decyzją Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji nr 18/R/25 z 6 marca 2025 roku,  otrzymała 

z Rządowej Agencji Rezerw Strategicznych blisko 139,68 tony węgla 

kamiennego z przeznaczeniem dla powodzian. Opał jest zmagazynowany 

na placu  węglowym Zakładu Energetyki Cieplnej przy ul. Zielonej 1 i jest 

dystrybuowany przez pracowników Urzędu Miejskiego dla osób 

uprawnionych tj powodzian w formie darowizny. Osoby uprawnione do 

otrzymania opału wyznacza Ośrodek Pomocy Społecznej. Na placu 

pozostało do rozdysponowania 30 ton węgla, a do tej pory otrzymało go 

110 gospodarstw domowych.  

 

10. 18 maja 2025 roku w 23 obwodach stałych i 4 obwodach odrębnych na 

terenie Gminy Prudnik przeprowadzone zostały wybory Prezydenta RP. 

Poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 

BARTOSZEWICZ Artur 55 
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BIEJAT Magdalena  328 

BRAUN Grzegorz  762 

HOŁOWNIA Szymon  517 

JAKUBIAK Marek 85 

MACIAK Maciej 22 

MENTZEN Sławomir  1593 

NAWROCKI Karol  3812 

SENYSZYN Joanna 88 

STANOWSKI Krzysztof  121 

TRZASKOWSKI Rafał  3339 

WOCH Marek Marian 6 

ZANDBERG Adrian  407 

 

Na 18791 osób uprawnionych do głosowania w Gminie Prudnik w 

wyborach udział wzięło 11135 osób co stanowi 59,26%, przy frekwencji w 

województwie opolskim 57,64% i ogólnopolskiej 67,31%. Trwają 

przygotowania do przeprowadzenia II tury wyborów w dniu 1 czerwca. 

 
 

 

11. 20 maja Gmina Prudnik gościła przedstawicieli Opolskiego Centrum 

Rozwoju Gospodarki oraz Polskiej Agencji Inwestycji i Handlu (PAIH). 

Wizyta odbyła się w ramach etapu regionalnego ogólnopolskiego konkursu 

„Grunt na medal 2025”. Celem wizytacji była ocena zgłoszonego przez 

gminę terenu inwestycyjnego, posiadającego duży potencjał gospodarczy i 

mogącego w przyszłości przyciągnąć nowych inwestorów oraz wspierać 

rozwój lokalnej gospodarki. 
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12. 9 maja 2025 roku uczestniczyłem w  Wojewódzkich Obchodach Dnia 

Strażaka (oficjalne obchody miały miejsce 10 maja 2025 r.),   W obchodach 

uczestniczył m.in. Komendant Główny PSP nadbryg. Wojciech Kruczek, 

Minister Spraw Wewnętrznych Tomasz Siemoniak, Wojewoda Opolski – 

Monika Jurek, przedstawiciele służb mundurowych z Polski i Republiki 

Czeskiej. Wydarzenie to było doskonałą okazją by uczcić odwagę, 

poświęcenie i nieustanną gotowość do niesienia pomocy druhów i 

funkcjonariuszy straży pożarnych z całego województwa opolskiego.   

 

13. W związku z opracowywaniem „Planu organizacji i funkcjonowania 

zespołów zastępczych miejsc szpitalnych na potrzeby obronne państwa na 

terenie Gminy Prudnik” dzięki współpracy z Zespołem  Szkół Medycznych 

w Prudniku i wsparciu Marszałka Województwa Opolskiego,  15 maja 

2025  r.  w Urzędzie Miejskim w Prudniku doszło do podpisania 

porozumienia o wykonywaniu przez uczniów i słuchaczy tej szkoły 

świadczeń wolontariackich i udzielania pomocy personelowi medycznemu 

na wypadek uruchomienia zastępczych miejsc szpitalnych. Podczas 

podpisywania umowy oprócz Dyrektora Szkoły  obecna była także 

Wicemarszałek Województwa Opolskiego Pani Zuzanna Donath - Kasiura, 

która bardzo pozytywnie przyjęła  inicjatywę współpracy.   

 

14. Podczas Powiatowych Obchodów Dnia Strażaka, które w tym roku 

obchodzone były 16.05.2025 roku w Komendzie Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Prudniku Burmistrz Prudnika odebrał przyznany Gminie 

Prudnik medal 30 lecia Krajowego Systemu Ratowniczo Gaśniczego, który 

został przyznany przez Komendę Główną Państwowej Straży Pożarnej. Z  

terenu naszej gminy do Krajowego Systemu Ratowniczo Gaśniczego 

należy OSP  Szybowice.  Na uroczystości odebrałem z rąk nadbrygadiera 
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Pawła  Kielara Brązową Odznakę „Zasłużony dla Ochrony 

Przeciwpożarowej” nadany przez Ministra Spraw Wewnętrznych i 

Administracji” 

 

15.  W dniu 24.05.2025 r. w Lubrzy odbyły się Młodzieżowe Zawodowy 

Drużyn Pożarniczych według regulaminu CTIF. W zawodach tych brały 

udział cztery drużyny pożarnicze z terenu Gminy Prudnik w tym : OSP 

Szybowice, OSP Łąka Prudnicka i OSP Moszczanka. Była to doskonała 

okazja do sprawdzenia umiejętności i sprawności młodych strażaków z 

terenu Gminy Prudnik. W kategorii dziewczęcej I miejsce zajęła MDP z 

Szybowic, II miejsce MDP Łąka Prudnicka. Natomiast w kategorii chłopięcej 

I miejsce zajęła MDP Łąka Prudnicka a drugie MDP Moszczanka.  

 

16. W miesiącu maju pracownicy Agencji Sportu i Promocji reprezentowali 

Gminę Prudnik podczas różnych wydarzeń o charakterze promocyjnym i 

współpracy transgranicznej. Uczestniczyli w wydarzeniu rocznym 

Programu INTERREG CZ-PL w Cieszynie, które służyło podsumowaniu 

dotychczasowych działań oraz omówieniu kierunków dalszej współpracy 

polsko-czeskiej. 

Gmina Prudnik była również obecna na targach turystycznych „Piknik nad 

Odrą” w Szczecinie – jednej z największych imprez plenerowych 

promujących turystykę w Polsce. Stoisko Prudnika cieszyło się dużym 

zainteresowaniem odwiedzających, którzy mogli zapoznać się z ofertą 

turystyczną miasta i okolic. 

Kolejnym wydarzeniem były warsztaty „Zagrajmy razem”, zorganizowane 

przez Opolską Regionalną Organizację Turystyczną (OROT) we współpracy 

z czeskim Jesenikiem. Spotkanie odbyło się w ramach projektu polsko-

czeskiego i miało na celu rozwój wspólnych inicjatyw promujących 
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pogranicze. Uczestnicy warsztatów poznali nową aplikację turystyczną, 

której funkcjonalności – w tym gry i interaktywne narzędzia – mają za 

zadanie uatrakcyjnić zwiedzanie i zachęcić turystów do aktywnego 

poznawania regionu. 

 

17. Na ukończeniu są przygotowania do 26. edycji Wystawy Twórców 

Ludowych i Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko-Czeskiego. 

Tegoroczne wydarzenie, będące kontynuacją wieloletniej tradycji, 

zaplanowano na dni 6–8 czerwca 2025 r. Wystawa odbędzie się na torach 

łuczniczych przy hali sportowej „Obuwnik”, w specjalnie przygotowanej 

przestrzeni pod namiotami. 

Wydarzenie organizowane jest w ramach projektu „Ludowi artyści dla 

tradycji”, współfinansowanego ze środków Funduszu Małych Projektów w 

Euroregionie Pradziad, z programu INTERREG CZECHY–POLSKA 2021–

2027. Zaproszenia do udziału w wystawie zostały przekazane Państwu 

przed dzisiejszą sesją. Serdecznie Państwa zachęcam do udziału w 

Wystawie. 

 

18. W dniach 13–15 maja 2025 r. na Kompleksie Sportowym „Sójka” odbyły 

się zajęcia sportowe dla uczniów klas 1–7 szkół podstawowych z Gminy 

Prudnik, zorganizowane po raz drugi przez Agencję Sportu i Promocji. 

Inicjatywa, kontynuowana z ubiegłego roku, przypadła na czas egzaminów 

ósmoklasistów. Uczestnicy brali udział w grach i zabawach sportowych. 

 

19. We wtorek, 27 maja 2025 r., przez Prudnik przebiegła grupa 12 biegaczy 

uczestniczących w Biegu Pokoju. Misją wydarzenia jest promowanie 

przyjaźni, pokoju i zrozumienia oraz przełamywanie barier między ludźmi 

różnych wyznań, kultur i środowisk społecznych. 
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W tym roku uczestnicy, niosąc symboliczną Pochodnię Pokoju, pokonali 

trasę prowadzącą m.in. przez Głogówek i Prudnik. 

Podczas wydarzenia każdy chętny mógł dołączyć do biegu, przebiegając 

choćby kilka kroków z symboliczną pochodnią. 

 


